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Protokół z przebiegu IV Sesji Rady Miejskiej 

w Słubicach odbytej w dniu 26 marca 2015 r. 

godz. 10:00 w Urzędzie Miejskim w Słubicach,  

sala konferencyjna, 1 piętro nr 104. 

 

1. Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i powitanie gości, 
- ustalenie treści protokołu z ostatniej sesji 
- ustalenie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
na rok 2015 -  DRUK nr 36. 

3. Projekt uchwały RM w Słubicach zmieniający uchwałę Nr LI/398/2014 Rady 
Miejskiej w Słubicach z dnia 20 marca 2014 r. w sprawie zwolnień 
przedsiębiorców od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc de minimis 
– DRUK nr 37. 

4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania – DRUK nr 38. 

5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie ustalenia dodatkowych kryteriów 
branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, dla których organem 
prowadzącym jest gmina Słubice – DRUK nr 39. 

6. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe  
i zakłady kształcenia nauczycieli na rok 2015  - DRUK nr 40.  

7. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zasad udzielania stypendiów dla 
uczniów szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Słubice – DRUK nr 41. 

8. Projekt uchwały RM w Słubicach o zmianie uchwały ustalającej plan sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów oraz granicach ich obwodów na terenie Gminy 
Słubice – DRUK nr 42. 

9. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zaopiniowania projektu planu 
ochrony dla rezerwatu przyrody „Łęgi koło Słubic” – DRUK nr 43. 

10. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi dla gminy Słubice na rok 2015” – DRUK nr 44 

11. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów najmu – DRUK nr 45. 

12. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw na nieruchomości gminne – DRUK nr 46. 

13. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie powołania wspólnej komisji 
Integracji Europejskiej Rad Miejskich w Słubicach i Frankfurtu n/O – DRUK nr 
47. 

14.  Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 
wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Gorzowie Wlkp. na uchwałę LIV/433/2014 Rady Miejskiej w Słubicach  
z dnia 12 czerwca 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy  
ul. Konopnickiej oraz terenu położonego przy ul. Nadodrzańskiej  
w Słubicach – DRUK nr 48. 
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15. Sprawozdanie z działalności organizacji pozarządowych i udzielonych dotacji z 
budżetu Gminy Słubice w 2014 roku – DRUK nr 49. 

16. Informacja – Bezpieczeństwo i Porządek Publiczny. Zabezpieczenie 
przeciwpowodziowe w Gminie Słubice – DRUK nr 50. 

17. Roczny raport o stanie porządku publicznego na terenie Gminy Słubice wg 
oceny Straży Miejskiej – DRUK nr 51. 

18. Międzysesyjne sprawozdanie z działalności Burmistrza Słubic, w tym  
z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Słubicach. 

19. Interpelacje radnych. 
20. Wolne wnioski radnych. 
21. Bieżące sprawy Rady Miejskiej w Słubicach. 
22. Zamknięcie IV Sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

 

Punkt 1.   Sprawy regulaminowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Słubicach Mariusz Olejniczak o godzinie 10:00 

otworzył IV sesję, witając wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził quorum  

i prawomocność obrad. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu nr III z sesji Rady Miejskiej  

w Słubicach odbytej w dniu 29 stycznia 2015 r.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Radni jednogłośnie, 15 głosami „za”, przyjęli protokół z III sesji odbytej w dniu  

26 marca 2015 r.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak zapytał, czy radni wnoszą jakieś uwagi do 

porządku obrad. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz poprosił o umożliwienie złożenia gratulacji dla Pana  

Henryka Smajewskiego Prezesa spółki Polsped z okazji 25 - lecia istnienia firmy.  

W imieniu własnym i Rady Miejskiej wręczył pamiątkę z tej okazji.  

Głos zabrał Prezes Henryk Smajewski podziękował w imieniu własnym oraz 

wszystkich pracowników za wyróżnienie, za pamięć o ich działalności. Dodał, że ich 

sukcesem jest również duża ilość pracowników pracujących już 20 lat.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak w imieniu radnych życzył dalszych sukcesów 

i rozwoju na rynku.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak poprosił o omówienie w pierwszej kolejności 

punktu 16 i 17. 
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Punkt 16 i 17 

Informacja – Bezpieczeństwo i Porządek Publiczny. Zabezpieczenie 

przeciwpowodziowe w Gminie Słubice – DRUK nr 50. 

Roczny raport o stanie porządku publicznego na terenie Gminy Słubice wg oceny 
Straży Miejskiej – DRUK nr 51. 
 
W pierwszej kolejności sprawozdanie z działalności bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Słubice omówił Komendant Państwowej Straży Pożarnej Wojciech Śliwiński.  

Sprawozdanie przedstawił także, Komendant Powiatowy Policji Rafał Wawrzyniak. 

W imieniu Komendanta Straży Granicznej sprawozdanie omówił Kierownik Działu ds. 

wykroczeń i Przestępczości Straży Granicznej Kierownik ds. wykroczeń  

i Przestępczości Marcin Kalinowski.  

Przewodniczący RM otworzył dyskusję:  

Radny Piotr Gołdyn wskazał o zwiększenie kontroli parkowanych aut na miejscach dla 

osób niepełnosprawnych, dodał, że po zmianie przepisów kart będzie mniej, dlatego 

podejrzewa, że będą nadużycia w postaci używania kart nieważnych, bądź używania 

ich przez osoby nieuprawnione. Miejsc jest bardzo mało, a liczba osób zdecydowanie 

większa. Zaproponował rozważenie pomysłu przeprowadzenia społecznej kampanii  

w tej kwestii. 

Przewodniczący RM poprosił o zwrócenie szczególnej uwagi na ten problem.  

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła w imieniu mieszkańców o zwiększenie patroli 

wzdłuż wału przeciwpowodziowego, a w szczególności w weekend, ul. Szczecińskiej  

i ul. Nadodrzańskiej, ponieważ zbliża się lato, a w godzinach popołudniowych oraz 

wieczornych młodzi mieszkańcy Słubic uaktywniają się  i zakłócają porządek i ciszę 

nocną. Podziękowała Komendantowi SM oraz pracownikom Straży Miejskiej za 

rozwiązanie sprawy z szopką na ul. Kopernika, która groziła zawaleniu  

i bezpieczeństwu, sprawa została załatwiona w ramach ich możliwości.  

Radny Bernard Jasiewicz zapytał czy są prowadzone osobne statystyki wykroczeń 

albo przestępstw z udziałem obcokrajowców i czy te dane są konfrontowane  

z najbliższymi sąsiadami z zagranicy. Czy jakieś czynności w tym zakresie są 

podejmowane. Dodał, że miał sytuację z obcokrajowcem i służby odstąpiły od 

wykonania wykroczenia.  

Komendant  Powiatowy Policji Rafał Wawrzyniak odpowiedział, że wcześniej nie 

prowadzili takich statystyk, ponieważ nie było takiej potrzeby. Powiedział, że bardzo 

dobrze współpracują z Policją Niemiecką i wszystkie wykroczenia są prowadzone 

również te związane z obcokrajowcami jak również po stronie granicy. Dodał, że jest 

mu przykro, że radny doświadczył takiego zachowania ze strony służb. Poinformował, 

że najwięcej w tym roku prowadzonych statystyk związanych jest z prowadzeniem 

pojazdów w stanie nietrzeźwości przez obywateli Niemiec.   
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Kierownik Marcin Kalinowski powiedział, że w Placówce Straży Granicznej w Świecku 

realizowany jest projekt ze stroną niemiecką, razem pełnią służby. Odpowiedział, że 

prowadzą takie statystyki, ilu zatrzymanych cudzoziemców i jakie zostały podjęte 

czynności wobec cudzoziemców jak również Polaków. Jednocześnie wszystkie 

wykroczenia po stronie niemieckiej są przekazywane do placówki. Na koniec 

powiedział, że jeżeli radni będą chcieli takich informacji to oczywiście mogą te 

statystyki przekazać. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz podziękował wszystkim komendantom za dobrą 

współpracę.  

Radny Daniel Szurka w imieniu mieszkańców ul. Reja i ul. Podchorążych poprosił  

o zwiększenie patroli, ponieważ nagminnie zakłócana jest cisza nocna. Na placu 

zabaw pomiędzy dwoma wieżowcami stoją dwie ławki i jest to miejsce zaciemnione  

i w każdy wieczór w godzinach nocnych odbywają się tam głośne spotkania. 

Jednocześnie poprosił o zamontowanie dodatkowej lampy celem doświetlenia tego 

miejsca. Podziękował Komendantowi Straży Pożarnej za przekazanie analizy 

przeciwpożarowej. W związku z przeprowadzonymi ćwiczeniami sprawnościowymi, 

które odbyły się 5 lutego przy ul. Podchorążych i w celu sprawdzenia dojazdu do 

poszczególnych nieruchomości w przypadku zagrożenia pożarowego podobno 

powstał problem z dojazdem do tej nieruchomości, czy powstał już protokół z kontroli 

i czy są już jakieś zalecenia pokontrolne chciałby się zapoznać, aby móc przedstawić 

tą sytuację mieszkańcom tego bloku.  

Komendant PSP Słubice Wojciech Śliwiński odpowiedział, że  w godzinach 12 -13 jest 

dostęp, natomiast po godzinie 14-tej kiedy ludzie wracają z pracy powstaje problem, 

ponieważ nie ma dostępu do rozstawienia podnośnika, który umożliwiłby pomoc 

zagrożonym osobom w wysokich kondygnacjach. Powiedział, że przeprowadzą 

rozmowy z zarządcami tych nieruchomości oraz z właścicielem drogi dojazdowej.  

Radny Waldemar Dutkiewicz podziękował Komendantowi Policji za zwiększenie patroli 

na ul. Paderewskiego. 

Przewodniczący Rady Mariusz Olejniczak podziękował za przedstawione 

sprawozdania i prezentacje. 

Punkt 2  

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy na 

rok 2015 -  DRUK nr 36. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Skarbnik Gminy Rafał Dydak. 

Opinie komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 36, 6 głosami „za”. 
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Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji  przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały jak w druku nr 36, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 36 z autopoprawką, głosowało 15 radnych, 

uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/31/2015 RM  

w Słubicach w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy na rok 2015. 

Punkt 3 
Projekt uchwały RM w Słubicach zmieniający uchwałę Nr LI/398/2014 Rady Miejskiej 
w Słubicach z dnia 20 marca 2014 r. w sprawie zwolnień przedsiębiorców od podatku 
od nieruchomości stanowiących pomoc de minimis – DRUK nr 37. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Naczelnik Wydziału Podatków  
i Opłat Lokalnych Marcin Wołowicz. 
 
Opinie komisji: 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 37 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IV/32/2015 Rady Miejskiej  

w Słubicach zmieniająca uchwałę  

Nr LI/398/2014 Rady Miejskiej  

w Słubicach z dnia 20 marca 2014 r.  

w sprawie zwolnień przedsiębiorców 

od podatku od nieruchomości 

stanowiących pomoc de minimis. 
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Punkt 4 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania – DRUK nr 38. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła  Sekretarz Gminy Katarzyna 

Mintus –Trojan. 

Opinie Komisji.   

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 38 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IV33/2015 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania.  

Punkt 5 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie ustalenia dodatkowych kryteriów branych 
pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest gmina Słubice – 
DRUK nr 39. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Dyrektor Zespołu 

Administracyjnego Oświaty Jolanta Skręty.  

Opinia komisji:  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Bernard Jasiewicz zapytał czy ustawa narzuca w pewien sposób kryteria na II 

etap rekrutacji, kto ustala kryteria oraz punktacje i czy przepisy się zmieniły od 

poprzedniego roku. 
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Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że przepisy weszły w życie w ubiegłym 

roku, natomiast w ubiegłym roku jeszcze dodatkowe kryteria mógł ustalać Burmistrz  

w porozumieniu  z  komisją, a tym roku należało dodatkowe kryteria podjąć uchwałą 

Rady Miejskiej.   

Radny Bernard Jasiewicz dodał, iż rozumie, że ustawa nie narzuca do II etapu 

kryteriów. 

Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że nie, żadnych te podjęte przez radę są 

brane pod uwagę. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak powiedział, że ma nadzieje, iż nie będą 

musieli stosować takich kryteriów natomiast dobrze, że są na to przygotowani.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 39 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr IV34/2015 RM w Słubicach  

w sprawie ustalenia dodatkowych kryteriów 

branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i 

innych form wychowania przedszkolnego, dla 

których organem prowadzącym jest gmina 

Słubice. 

Punkt 6 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli na rok 

2015  - DRUK nr 40.  

Projekt ww. uchwały omówiła Dyrektor ZAO Jolanta Skręty. 

Opinia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 40, głosowało 5 radnych. 

Przewodniczący RM otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją i kontynuował 

obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 40 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr IV/35/2015 RM w Słubicach  

w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
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maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i 

zakłady kształcenia nauczycieli na rok 2015. 

Punkt 7 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów 

szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Słubice  – DRUK nr 41  

Projekt ww. uchwały omówiła Dyrektor ZAO Jolanta Skręty. 

Opinia komisji.  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 41 głosowało 4 radnych.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje.  

Radny Bernard Jasiewicz zapytał w związku z zwiększeniem liczby wniosków to czy 

są takie sytuacje, że uczniów jest więcej niż wniosków, czy rośnie liczba uczniów 

spełniających kryteria. 

Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że w każdej szkole i w każdym roku jest 

różnie, były takie sytuacje, że szkoła mogła złożyć więcej wniosków, czasami składała 

mniej.  

Radny Andrzej Jerzmanowski zapytał czy zmniejszenie subwencji oświatowej, będzie 

miało wpływ na przyznawanie stypendiów i zasad przyznawania wysokości stypendiów 

dla szkół gminnych. 

Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że środki na stypendia są zabezpieczone 

w budżecie.  

Radny Piotr Kiedrowicz dodał, że cieszy się, iż uchwała została przygotowana, 

ponieważ wynikała z poprzedniego spotkania, uważa, że nowa forma uchwały będzie 

owocna.  

Radny Waldemar Dutkiewicz podziękował za ustalenie kryteriów przyznawania 

stypendiów, co jego zdaniem przekłada się na motywację dla pozostałych uczniów.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz powiedział, że wie iż zmniejszenie subwencji oświatowej 

po raz pierwszy budzi niepokój. Wyjaśnił, że kwotę prawie 300 tyś. musieli zabrać  

z inwestycji nie chcą żeby to było kosztem dzieci czy nauczycieli czy już wcześniej 

ustalonych rzeczy. Dodał, że inwestycje przeniosą na koniec roku lub początek 

przyszłego. Ubolewa na podejmowanymi zmianami w ciągu roku budżetowego. 

Radny Daniel Szurka poinformował, że podczas posiedzenia komisji zwrócono uwagę 

na problem przyznawania stypendiów, ponieważ może być więcej uczniów 

spełniających kryteria niż wniosków. Zaproponowano pomysł opracowania 
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międzyszkolnego wspólnego systemu standardów zasad udzielania przyznawania 

stypendiów, aby móc wybrać określone osoby. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak wyjaśnił, że ta sprawa była już omawiana na 

komisji uchwała jest wynikiem konsultacji z nauczycielami z radami pedagogicznymi 

poszczególnych szkół. I na komisji stwierdzono, że jest to dobra uchwał.  

Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że uchwała jest skonstruowana w taki 

sposób, że głos decydujący ma rada pedagogiczna danej szkoły, zna najlepiej uczniów 

i może ocenić komu przysługuje wyróżnienie. Natomiast uważa, że powoływanie 

dodatkowych organów nie jest sprawiedliwym rozwiązaniem.  

Radny Daniel Szurka podziękował za udzielenie odpowiedzi i dodał, że właśnie takiej 

się spodziewał.  

Radny Józef Grabowski dodał, że etapy edukacyjne są podzielone okres trzech lat i 

każda placówka ma trzy lata na przyznawanie takich nagród i zdarza się, że już 

uczniowie czwartych klas też uzyskują nagrody i uczniowie klas gimnazjalnych.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 41 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

 

Uchwała nr IV/36/2015 RM  

w Słubicach w sprawie zasad 

udzielania stypendiów dla uczniów 

szkół podstawowych i gimnazjów, dla 

których organem prowadzącym jest 

Gmina Słubice. 

Punkt 8 

Projekt uchwały RM w Słubicach o zmianie uchwały ustalającej plan sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów oraz granicach ich obwodów na terenie Gminy Słubice – 

DRUK nr 42. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła  Dyrektor ZAO Jolanta Skręty  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej poinformował, że komisja głosowała „za” 

podjęciem projektu uchwały, głosowało 4 radnych.  

Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Chustecka zapytała czy wzięto pod uwagę sytuację kiedy do danej szkoły 

chodzi już starsze rodzeństwo i czy to młodsze będzie miało możliwość chodzenia. 

Dyrektor ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że takie sytuacje zawsze są 

rozpatrywane każdorazowo i indywidulanie przez dyrektora i zgodnie z ustawą  

w pierwszej kolejności dzieci z obwodu i zawsze jest pod uwagę dobro dziecka. 
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Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 42 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

Uchwała nr IV/37/2015 RM  

w Słubicach o zmianie uchwały 

ustalającej plan sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów oraz 

granicach ich obwodów na terenie 

Gminy Słubice. 

 

Punkt 9 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla 
rezerwatu przyrody „Łęgi koło Słubic” – DRUK nr 43. 
 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Naczelnik WI Bartosz Sianożęcki. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 43, 

głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 43, głosowało 5 radnych. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 43 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IV/38/2015 RM w 
Słubicach w sprawie 
zaopiniowania projektu planu 
ochrony dla rezerwatu przyrody 
„Łęgi koło Słubic”. 

 

Punkt 10 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi dla gminy Słubice na rok 2015” – DRUK nr 44 
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Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Naczelnik WI Bartosz Sianożęcki 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 31, 

głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 44, głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 44 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IV/39/2015 RM  

w Słubicach w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności 

drogowej. 

 

Punkt 11 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów najmu – DRUK nr 45. 
 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Dyrektor Zakładu Administracji 

Mieniem Komunalnym Krzysztof Radkiewicz. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 45, 

głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 45 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

Uchwała nr IV/40/2015 RM  
w Słubicach w sprawie wyrażenia 
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zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu. 

 

Punkt 12 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżaw na nieruchomości gminne – DRUK nr 46. 

Projekt ww. wymienionej uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Naczelnik wydziału 

WGN Tomasz Horbacz. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „przeciw” podjęciu projektu uchwały jak w druku  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 46 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

Uchwała nr IV/41/2015 RM  

w Słubicach w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw na nieruchomości gminne 

Punkt 13 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie powołania wspólnej komisji Integracji 
Europejskiej Rad Miejskich w Słubicach i Frankfurtu n/O – DRUK nr 47. 
 

Projekt ww. wraz z uzasadnieniem omówił Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 47, 

głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 47, głosowało 5 radnych.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

 „Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 47 głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał 

się” od głosowania, uchwała została podjęta. 
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Uchwała nr IV/42/2015 RM  

w Słubicach w sprawie powołania 

wspólnej komisji Integracji Europejskiej 

Rad Miejskich w Słubicach i Frankfurtu 

n/O. 

Punkt 14 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 
wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Gorzowie Wlkp. na uchwałę LIV/433/2014 Rady Miejskiej w Słubicach  
z dnia 12 czerwca 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy  
ul. Konopnickiej oraz terenu położonego przy ul. Nadodrzańskiej  
w Słubicach – DRUK nr 48. 
 
Projekt ww. wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz Gminy Katarzyna Mintus – 

Trojan. 

 

Opinia komisji: 

Członek Komisji Rewizyjnej Andrzej Jerzmanowski poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały 2 głosami „za „ 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski poprosił, żeby przy doborze firmy 

najważniejsza nie była tylko cena, ponieważ później są takie skutki. 

Głosowanie: 

 „Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 48 głosowało 14 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IV/42/201 w sprawie 

udzielenia odpowiedzi na skargę 

wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

na uchwałę LIV/433/2014 Rady 

Miejskiej w Słubicach z dnia 12 

czerwca 2014 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów 

położonych przy ul. Konopnickiej oraz 

terenu położonego przy ul. 

Nadodrzańskiej w Słubicach. 
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Punkt 15 

Sprawozdanie z działalności organizacji pozarządowych i udzielonych dotacji  

z budżetu Gminy Słubice w 2014 roku – DRUK nr 49. 

Punkt 18 

Międzysesyjne sprawozdanie burmistrza Słubic w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Słubicach.  

Burmistrz Słubic Tomasz Ciszewicz poinformował o otrzymanym dofinansowaniu na 

budowę windy przy Szkole Podstawowej nr 1. Poinformował, że trwają prace przy 

modernizacji oświetlania miejskiego, dlatego poprosił o spokój, ponieważ w całym 

mieście może się palić światło w ciągu dnia. Po okresie zimowym w lesie komunalnym 

ul. Sportowa jak również na różnych odcinkach w pasach drogowych jest wycinka 

drzew. Poprosił osoby, które objęte są pomocą opieki społecznej i potrzebują opału 

zgłosiły się do urzędu, wypełniły specjalny wniosek i po wydaniu zgody można  

uzyskać drewna. 

Niepokoi go rekordowa jak na razie liczba psów przekazana do schroniska, są to 

również psy, które przychodzą ze strony niemieckiej, dlatego poprosił o roztropne 

kupowanie piesków i nie wyrzucanie piesków na ulice, ewentualnie zwrócenie się o 

pomoc do straży miejskiej. 

W związki z licznymi pytaniami związanymi z parkingiem przy przychodni na  

ul. Mickiewicza, teren który jest własnością gminy został zmodernizowany w 2014 roku 

i zostały wyznaczone dwa miejsca parkingowe, cały teren wokół przychodni jest 

własnością powiatu i uzgodnili, że powiat przygotuje koncepcje i razem z zarządcą tej 

nieruchomości zostaną wykonane prace. Zostały ogłoszone przetargi na modernizacje 

dróg. W wielu miejscach nastąpi łatanie dziur i zostaną odmalowane znaki poziome 

oraz nowe miejsca dla osób niepełnosprawnych. 

W związku z prośbą radnej Mari Skalniak, która w imieniu mieszkańców oś. Królów 

Polskich zwróciła się z prośbą na częściowe wykonanie osiedla, postanowił 

przeznaczyć kwotę 120 tyś i chcą wybudować nawierzchnie poldbrukową fragment 

ulicy Zygmunta Starego oraz Kazimierza Wielkiego. 

Umożliwili mieszkańcom czipowanie psów, na razie skorzystało jedynie 100 obywateli, 

poprosił o zgłaszanie się do Staży Miejskiej.  

Poinformował o problemach związanych z dzikimi wysypiskami. Na terenie miasta są 

kamery i ustalają sprawców. Zwrócił się do mieszkańców ul. Narutowicza oraz Żwirki  

i Wigury, którzy mają ogródki działkowe z tyłu swoich nieruchomości i nie posiadają 

umów uporządkowały teren, ponieważ jest zainteresowanie deweloperów na budynki 

wielorodzinne. Na wysokości placów zabaw planują zbudować krótki odcinek drogi 

dojazdowej i rozpoczną się prace geodezyjne pod budynek wielorodzinny poprosił  

o wyprowadzenie się, ponieważ działka zostanie przeznaczona do sprzedaży. Został 

już wybrany wykonawca do prac przy remizie OSP w Golicach i na jesień zostanie 

oddana do użytku. Budynek przy ul. Krótkiej do jesieni zostanie przebudowany. 

Podziękował radnym za uczestniczenie podczas spotkań. 
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Punkt 19, 20 

Interpelacje radnych. 

Wolne wnioski radnych 

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła o naprawienie dziury na drodze przy  

ul. Szczecińskiej w kierunku działek, która stale się powiększa. Naprawienie ścieżki 

rowerowej do Kolonii Lubusz, zapadła się płytka, która powoduje zapadanie się 

następnych. Na przeciwko szpitala również psuje się ścieżka rowerowa, psy odkopują 

piasek i na długim odcinku wszystko się obsuwa. W imieniu mieszkańców wieżowca, 

poprosiła o zwrócenie uwagi na zagospodarowanie terenu wokół obiektu handlowego, 

który powstał na ul. Kopernika, przy samym obiekcie jest porządek, natomiast wokół 

placu jest mnóstwo papierów i brudu. Poinformowała, że na trawniku, który przylega 

do obiektu parkują samochody i tworzy się błoto. Zaproponowała położenie płytek lub 

zasianie trawy, ewentualnie ogrodzenie małym płotkiem, celem nie parkowania tam 

samochodów.  Podziękowała za wkopanie zbiornika, który będzie zbierał wodę 

opadową. W związku z przeznaczeniem 5 tyś. na zrobienie placu zabaw przy  

ul. Kopernika 74 i  75, poprosiła o wykonanie tam odgrodzenia, dodała, że również  

z tego placu korzystają dzieci z  budynku przy ul. Szamarzewskiego. Poprosiła  

o informację dotycząca szpitala, czy ma on zostać przekazany w ręce prywatne, 

zaproponowała żeby komisja Sfery Socjalnej zwróciła się do Starosty  

o udzielenie informacji w tej sprawie, ponieważ mieszkańcy są zaniepokojeni.  Nie wie 

czy to prawda, ale mieszkańcy pytają i mają pewne obawy, a gmina ma obowiązek 

dbać o dobro mieszkańców.  

Radny Józef Grabowski poprosił o sprawdzenie czy przy ul. Niepodległości   

 ul. Kościuszki gdzie jest budowany pawilon, czy nie stoi nad ujęciem wody lub 

przepływem wody. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że nie. 

Radny Piotr Kiedrowicz zwrócił uwagę na parkowanie aut pomiędzy salą przy Szkole 

Podstawowej nr 1 i budynkami wojskowymi. Dodał, że dokładnie opisze sytuację  

i przekaże na piśmie.  

Radny Waldemar Dutkiewicz poprosił w imieniu mieszkańców, o położenie chodnika 

przy drodze do marketu Biedronka. 

Radny Daniel Szurka poprosił o informację dotyczącą wynajmowania przez 

mieszkańców nieruchomości położonych przy ul. Żeromskiego 15 (dokładnie z tyłu 

budynku) miejsc parkingowych do indywidualnego parkowania. (Na tej ulicy jest jedno 

miejsce wynajęte, za barem „Wojtek” przy Asnyka) – mieszkańcy ul. Żeromskiego 

uzyskują informacje, że nie mogą wynająć miejsc parkingowych od Urzędu Miejskiego. 

Problem z zachowaniem czystości i ciszą nocną przy ul. Żeromskiego i Konopnickiej, 

koło nieczynnego już kiosku Ruchu, obok klatki nr 22.  Poprosił o zwiększenie patroli 

w tych miejscach.  
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Poprosił o postawienie znaku zakaz parkowania i postoju lub ustawienie klombów 

odgradzających wyjście z chodnika w stronę kościoła przy deptaku prowadzącym do 

ul. Kilińskiego, koło Szkoły Podstawowej nr 3 , parkują tam samochody ustawione koło 

siebie i blokują przejście oraz przejazd rowerów jak również jest problem z przejazdem 

dla matek z wózkami. Poprosił w imieniu mieszkańców o zdemontowanie ławki wraz 

ze śmietnikiem przy ul. Żeromskiego, na deptaku naprzeciw sklepu zabawkowego i 

przenieść w inne miejsce, ponieważ w godzinach wieczornych dochodzi do częstych 

libacji i wrzasków chuliganów, a policja ani straż miejska nie interweniuje na wezwania. 

Dodał, że kolejne interpelacje przekaże Przewodniczącemu w formie pisemnej.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz powiedział, że odpowie na wszystkie interpelacje 

pisemnie.  

Punkt 21  

Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak poinformował, że odpowiedź na pismo 

złożone w styczniu przez mieszkańców ul. Kopernika, w sprawie nowo wybudowanego 

obiektu przy ul. Kopernika, została udzielona przez Starostwo Powiatowe w Słubicach 

i  jest dostępne w biurze rady, ponieważ nie ma adresu do korespondencji, nie może 

tej odpowiedzi przekazać. Dodał, że radni również uzyskali tą odpowiedź.  

Punkt 22 

Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz 

Olejniczak o godzinie 13:07  zamknął  obrady IV sesji Rady Miejskiej w Słubicach, 

jednocześnie dziękując wszystkim za udział.  

W załączeniu do protokołu nagranie z sesji, które stanowi integralną część i jest 

przechowywane w biurze rady pok. nr 101. 
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